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Glöm inte bort vår hemsida med adressen ovan!  

 

 

 

 

Hej, 

På föreningsstämman den 26 april diskuterades hastigheten på gatan och vi kom 

fram till att många inte respekterar hastigheten.  

 

 

Hastigheten är: 

 

 
 

Snälla respektera hastigheten och tänk på att det 

finns barn som kan skadas! 

 
Med vänliga hälsningar  

 

För styrelsen Åkervädden 

 

Mike Jackson 

http://www.akervadden.se/

